
 

 

家長通告 2024-2025/379 

敢創我夢工作假期旅行團(兩日一夜) 

 

 

敬啟者： 

 

  生涯規劃組與香港基督教女青年會參與由民政及青年事務局贊助的敢創我夢工作假期旅

行團(兩日一夜)，透過參觀大專院校、就業機構，認識行業實際工作環境及工作內容，讓學生

了解自己的需要、興趣、專長及職業性向，反思對未來的職業規劃及發展方向，活動對象為

中五級全級同學，活動詳情如下： 

 

日    期： 5 月 24 日(星期六)至 5 月 25 日(星期日) 

集合時間： 

集合地點： 

解散時間： 

解散地點： 

活動費用： 

參觀內容： 

5 月 24 日(星期六) 下午 2 時正 

本校雨天操場 

5 月 25 日(星期日) 下午 4 時 30 分 

香港基督教女青年會賽馬會屯門綜合社會服務處 

全免 

Eden Café、耀中幼教學院 及 香港城市大學 (暫定) 

住宿地點： 女青 Y Hospitality 峰景軒(九龍文福道 5 號) 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與社工秦嘉琪姑娘或生涯規劃組張鎮良主任聯絡。 

   

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年五月六日 

  



 

 

Parent Notice 2024-2025/ 379 

Dare to Dream Work Holiday Travel Program (Two Days and One Night) 

 

Dear Parents, 

The Career Planning Team, in collaboration with the Hong Kong Christian Young Women's 

Association, is participating in the "Dare to Dream Work Holiday Travel Program" (Two Days and 

One Night), sponsored by the Home Affairs and Youth Affairs Bureau. This program includes visits 

to higher education institutions and employment organizations, allowing students to understand the 

actual working environment and job content in various industries. It aims to help students identify 

their needs, interests, strengths, and career orientations, leading them to reflect on their future career 

planning and development direction. The activity is open to all Form 5 students. The details are as 

follows: 

Date: May 24 (Saturday) to May 25 (Sunday) 

Assembly Time: 2:00 PM, May 24 (Saturday) 

Assembly Location:  Playground, Our School 

Dismissal Time: 4:30 PM, May 25 (Sunday) 

Dismissal Location: Hong Kong Christian Young Women's Association Jockey Club Tuen Mun 

Integrated Social Service Centre 

Activity Cost: Free of charge 

Visit Details: Eden Café, Yau Chung Kindergarten, and City University of Hong Kong (tentative) 

Accommodation: YWCA Y Hospitality Peak View (5 Man Fuk Road, Kowloon) 

For any inquiries, please contact Ms. Chun Ka Ki or Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555. 
 

 

Yours faithfully, 
 

 

Chan Yuet Ping  

Principal 


